

中文標題：111年7月1日(五)至9月2日(五)暑假期間暨新生歡迎會教職員專車時刻表

英文標題：Bus Schedule for Faculty and Staff Members during Summer Break and Freshman Welcome Party from July 1~ September 2, 2022

本時刻表自 111 年 7 月 1 日(五)起至 9 月 2 日(五)止實施
備註：7 月 2 日(六)新生歡迎會教職員專車適用本時刻表

台北校區



桃園校區

起訖	台北校區→桃園校區	桃園校區→台北校區
時間	1. 06:50 校車 行政大樓左前方校車停放處(經劍潭 1 號出口)→07:05 台北車站(勝大莊前)→07:20 迴龍捷運站 1 號出口 2. 09:30 校車 3. 13:10 校車	1. 08:30 校車 CC 樓 2. 12:10 校車 CC 樓 3. 16:10 校車 CC 樓→迴龍捷運站→台北車站→劍潭捷運站(9月1日、9月2日為 16:50 發車)
備註	1. 111 學年度教職員專車另行公告 2. 本時刻表於學校休假日不發車 3. 大學指定考試專車另行公告	

桃園校區



桃園火車站

(中山大飯店-桃園市桃園區復興路 81 號)

桃園校區 → 桃園火車站	桃園火車站 → 桃園校區
1、12:10 校車 2、16:10 桃客(9月1日、9月2日為 16:50 發車)	1、07:50 桃客 2、12:25 校車

台北校區



基河校區

起 迄	台北校區→基河校區	基河校區→台北校區
時 間	10:00 14:40	10:20 15:00
備註	本時刻表於學校休假日不發車	

桃園行政處總務組 吳惠子敬上 分機:3732

This updated Bus Schedule for Faculty and Staff Members will be effective from July 1~ September 2, 2022.

Note: Also for Freshman Welcome Party held on July 2

Taipei ↔ Taoyuan

Departure	Taipei→Taoyuan	Taoyuan→Taipei
Time	1. 06:50 School bus From school bus parking lot located to front left of administrative building (stop by exit 1 of MRT Jiantan Station) 07:05 Taipei Main Station (In front of Sheng Da Chuang) 07:20 Exit 1 of MRT Huilong Station 2. 09:30 School bus 3. 13:10 School bus	1. 08:30 School bus CC Building 2. 12:10 School bus CC Building 3. 16:10 School Bus CC Building →MRT Huilong Station →Taipei Main Station →MRT Jian-Tan Station (departs at 16:50 on September 1 and 2, 2022)
Note	1. Separate notice will be made regarding 2022-23 AY bus schedule for faculty and staff members. 2. There will be no buses on University holidays. 3. Separate notice will be made regarding transportation to proctor Department Required Test.	

Taoyuan Campus ↔ Taoyuan Train Station

(Chung Shan Business Hotel- No. 81, Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City)

Taoyuan Campus→Taoyuan Train Station	Taoyuan Train Station→Taoyuan Campus
1. 12:10 School Bus 2. 16:10 Taoyuan Bus (departs at 16:50 on September 1 and 2, 2022)	1. 07:50 Taoyuan Bus 2. 12:25 School Bus

Taipei Campus ↔ Jihe Complex Shuttle Schedule

Departure	Taipei Campus→Jihe Complex	Jihe Complex→Taipei Campus
Time	10:00 14:40	10:20 15:00
Note	There will be no buses on University holidays.	